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Svar på anke vedr. NKK�2022�06�C1M0D1
Fra styret i Norsk Basenjiklubbs perspektiv handler denne saken om å svare på to grunnleggende
spørsmål:

- Har de anmeldte brutt NKKs lover?
- Kan Basenji.no fremstå som en konkurrende raseklubb, potensielt forvirre valpekjøpere og

svekke Norsk Basenjiklubbs evne til å ta vare på rasens standard?

I anken legges det frem mye informasjon som vi ikke ser som relevant for saken.

For å minimere saksbehandlingstiden velger vi å fokusere vårt svar på det vi mener kan bidra til å belyse
sakens grunnleggende spørsmål for AU.

Dersom AU likevel ser noen av påstandene i anken som relevant og ønsker en utbrodering fra styret i
NBK, så vil vi selvfølgelig etterstrebe å gi et raskt og konkret svar på dette.

Fotokonkurransen
- 24. mai 2021 trekker hele det forhenværende styret seg.
- 7. juni 2021 annonseres det at fotokonkurransen er flyttet fra NBK til Basenji.no fra klubbens

facebookside og i nyhetsbrev.
- 2. september 2021 får det nye styret tilgang til klubbens sosiale medier og andre systemer.

At det forhenværende styret tar et valg om å flytte fotokonkurransen uten mandat og uten å avtale dette
med et nytt styre, samt kommunisere på vegne av klubben gjennom kanaler som et nytt styre ikke har
fått tilgang til, ser vi ikke på som et godt argument for hvorfor NKKs lover ikke er brutt. Tvert imot.

I tillegg står det følgende i anken:
- “Fotokonkurransen ble administrert via egen modul i WordPress, så det var en kurant sak å

overføre denne modulen som da inneholdt bilder, poeng og adresseliste.”
- “Etter at konkurransen var gjennomført så tas det kun vare på vinnerbilder og resten av

innsendte bilder med informasjon, samt medlemslisten slettes fra Basenji.no sin database.”.

Her bekrefter de anmeldte igjen at de overførte medlemmers adresser, bilder og andre
personopplysninger til Basenji.no uten at styre eller medlemmene selv ga eksplisitt samtykke til dette.

Invitasjon til samarbeid �Vedlegg 2, 23, 25 og 27 i anken)
At styret i NBK har bedt om konstruktiv tilbakemelding fra utmeldte, invitert Basenji.no til kompromiss og
samarbeid, samt at vi har gitt alle oppdretterne mulighet for å trekke seg fra Basenji.no før anmeldelsen
ble sendt inn, håper vi viser AU at styret i NBK med gode hensikter har gitt motparten flere muligheter til
å unngå dagens situasjon. Da ingen forsøk har ført fram ble anbefalingen fra NKKs advokat å ta saken
videre til DU for å få en endelig avgjørelse og avslutning i saken.

Utover dette henviser vi til den opprinnelige anmeldelsen og anser saken som tilstrekkelig belyst fra
NBKs side.


